

## Bulletin No.: AFR-14-70

Attention : All Team Managers and Competitors/所有车队经理与参赛者

Subject : Pass Application Deadline / 赛事证件申请期限

Date : 16<sup>th</sup> October 2014

---

Dear Team Managers and Competitors:

致各位车队经理及参赛者，

You may wish to note that the upcoming AFR is scheduled on 30 October – 2 November at SIC. In order to allow us sufficient time to provide all the equipment (for example pit/tent arrangement, passes arrangement, etc.) & service during the race, please settle the entry fee by 24 October 2014 (Friday).

亚洲雷诺方程式系列赛将于2014年10月30至11月2日在上海国际赛车场举行。以确保赛事期间赛车场及主办方能有效地提供相关设备(例如维修房/帐篷安排, 证件安排等)及服务, 请车手务必于2014年10月24日(星期五)或之前缴交报名费。

According to FRD supplementary regulation SR2014-01, drivers who fail to pay the entry fee by deadline, extra 50% of entry fee will be charged.

根据主办方规则补充文件SR2014-01, 逾期缴纳报名费的车手, 需要罚款额外报名费的百分之五十。

Besides, please provide names of team mechanics and media (if any) for applying the passes. Please send the name to email ([janet.lau@frdsports.com](mailto:janet.lau@frdsports.com)) on or before 20 October 2014 (Monday). Please note that each driver is assigned 3 mechanic passes.

另外, 请提供相关车队技师及媒体、车模(如有)的姓名以申请赛事证件。烦请于2014年10月20日(星期一)或之前发送至电子邮箱([janet.lau@frdsports.com](mailto:janet.lau@frdsports.com))。注意一位车手可分配三张技师证及一张车证。

For the late submission, we will not guarantee the passes can be provided.

如逾期缴交相关资料, 主办方或未能提供相关入场证件。

Please be guided accordingly.

请参照指引。

Ms Janet Lau, Race Administration

赛事秘书处 刘可欣小姐

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛